
Protokoll programråd Fordon- och transportprogrammet, inriktning personbil, 

lackering och karosseri 13 september 2023 

 

1. Deltagare: 

Daniel Hesselgren daniel.hesselgren@bilteam.com 

Tobias Hesselgren tobias.hesselgren@bilteam.com 

Mikael Höglund mikael.hoglund@mollerbil.se  

Hans Andersson hans.andersson@edu.osthammar.se  

David Undén david.unden@osthammar.se 

Stefan Persson stefan.persson@edu.osthammar.se 

Lars Gille lars.gille@skola.uppsala.se 

Lina Hansen lina.hansen@uppsala.se 

Douglas Thor douglas.thor@moderaterna.se  

Petri Lähteenmäki petri.lahteenmaki@pol.uppsala.se 

Erik Björnberg erik.bjornberg@bilbolaget.nu  

Lars Söderquist lars.soderquist@bilbolaget.nu   

Bobo Westberg bobo.westberg@utb.tierp.se 

Jonatan Bergström jonatan.bergstrom@utb.tierp.se 

Mathias Haag mathias.haag@mrf.se 

Björn Oxelstål bjorn.oxelstal@ramotor.se 

Ylva Thatal Andersson ylva.andersson@osthammar.se 

Lena Sahlin lena.sahlin@uppsala.se 

Max Michael max.michael@skola.uppsala.se 

Christos Gkoumas christos.gkoumas@yrkesgymnasiet.se 

Besse Blad Savonen besse.blad@yrkesgymnasiet.se 

Ingrid Holström ingrid.holstrom@uppsala.se  

 

3. Tillbakablick på tidigare protokoll: 

• Svårt med kompetensförsörjning, företagen välkomnar besök av elever.  

• Jälla avslutar kaross, nämndens beslut pga sviktande underlag.  

• Branschen och MRF positiva till GLA, facken ser utmaning med löneläge för elever kontra 

anställda.  
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• Förklaring kring Faluns utbildning i plåt och lack, riksintag framöver.  

• Flera breda diskussioner kring aktiviteter för att öka elevantalen. 

 

4. Lägesgång på skolorna:  

Uppsala yrkesgymnasium Jälla: 

Åk 1: 53 elever varav 4 är IMV-elever 

Åk 2: 24 transport, 8 personbil, 3 kaross och lack, 1 tungmeck 

Åk 3: 25 transport, 6 personbil, 2 kaross och lack, 8 tungmeck 

 

Bruksgymnasiet Gimo, personbil. 

Åk 1: 5 st + 3 IMV 

Åk 2: 2 st 

Åk 3: 8 st 

 

Högbergsskolan Tierp: 

Åk 1: 33 elever FT 

Åk 2: transport 18 elever, personbil 9 elever. 

Åk 3: transport 16 elever, personbil 10 elever 

 

Yrkesgymnasiet Uppsala, personbil, lärling:  

Åk 1: 7 st 

Åk 2: 5 st 

Åk 3: 7 st 

 

 

Ellen fries, lärling: 

Åk 1: 10 personbil, 12 transport  

Åk 2: 6 personbil, 10 transport  

Åk 3: 5 personbil, 10 transport  

 

Praktiska gymnasiet, personbil:  

Åk 1: 8 st  



Åk 2: 8 st  

Åk 3: 7 st 

 

8. APL: 

Flertalet företagsledare vill ta emot men har personal som inte vill handleda. Arbetsgivare på mötet 

diskuterar eventuell kompensation.   

 

9:  

Ingrid Holström berättar om hur grundskolorna kan ta emot besök framöver. Ett förslag är att 

branschråden kommer ut och pratar program och branscher, ej specifika skolor. Erbjudande att 

branschrådet kommer på gymnasiemässan.  

Bidra från branschen under gymnasiemässan: Erik och Lars från Bilbolaget deltar på gymnasiemässan, 

rektorer från lärling/skolförlagt deltar.  

28/11 13-19 mässa på Bruksgymnasiet 

MRF: information om olika modeller för att visa branschen, bla Karlstad där man har byggkollo och 

fordonskollo riktat mot mellanstadiet. MOA-mässa, branscherna deltar, men inga skolor.  

Framgångsfaktor är att branscherna är synliga i yngre åldrar.  

Försäkringsfrågor kring ”obehöriga” i verkstäder vid ”ut och testa”-events.  

Douglas från nämnden: har förändringarna i programplanerna märkts i söktryck? 

 

10:  

Transportforetagen.se, klicka på ”för dig inom skola” för kompetensutveckling. 

 

11: 

Hur får vi fler företag på programråden? Frågan besvarades ej utan bör lyftas under kommande 

programråd. 

 

ÖVRIGT:  

Nämnden svarar på nedläggning av inriktningar och arbetet påbörjat kring samverkansavtal med 

andra kommuner. Frågan om hur regioner/områden kommer se ut är inte klar.  

Se över prioritering av mötespunkterna innan mötesstart 27/2. 

 

Nästa möte: 

27/2 kl 14-16, Ellen Fries 


